
PROTOKÓŁ NR 50/2023  

Z POSIEDZENIA KOMISJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

z dnia 28 marca 2023 r.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur 

Miętek 

Posiedzenie odbyło się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie.  

O godz. 16.22 Przewodniczący komisji powitał członków komisji oraz zaproszonych gości i 

otworzył posiedzenie komisji.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zastępca Wójta – 

p. Magdalena Radzikowska poprosiła o przesunięcie punktu 7 Zapoznanie komisji z 

kalendarzem imprez sportowych na rok 2023, na punkt 6.  

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie nw. porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

4. Informacja o planowanych imprezach kulturalnych. 

5. Informacja na temat rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w roku 

szkolnym na 2023/2024. 

6. Zapoznanie komisji z kalendarzem imprez sportowych na rok 2023. 

7. Omówienie potrzeb remontowych w placówkach oświatowych.  

8. Sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Ad. 3. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

Członkowie komisji opiniowali nw. projekty uchwał: 

1/ w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 3 w Łajskach, ul. Kościelna 63 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański omówił projekt uchwały 

poinformował, że uchwała ma na celu usystematyzowanie sieci gminnych przedszkoli. W 

miejscowościach, które mają tylko jedno przedszkole nie ma potrzeby nadawać numerów.  

Przewodniczący komisji zapytał czy dyrektorzy przedszkoli nie chcieliby nadać imienia 

swoim placówką.  

Dyrektor CUW – p. Jerzy Iwański stwierdził, że nadać imię przedszkolu zawsze można 

nadać. Musiałaby być wyrażona wola społeczności przedszkolnej by wszcząć procedurę.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  



Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 3 w Łajskach, ul. Kościelna 63 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

2/ w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 6 w Janówku Pierwszym, ul. 

Dworcowa 5 

Przewodniczący komisji poinformował, że projekt uchwały jest tożsamy do poprzedniego 

projektu.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 6 w Janówku Pierwszym, ul. Dworcowa 5 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

3/ w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański omówił projekt uchwały 

poinformował, że projekt uchwały obejmuje przedszkola publiczne i niepubliczne oraz inne 

formy wychowania, które na chwilę obecną nie działają na terenie gminy.  

Projekt uchwały rozszerza część dotyczącą przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i rozliczania dotacji, która obowiązywała do tej pory.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego oraz trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Ad. 4. Informacja o planowanych imprezach kulturalnych. 

Dyrektor Ośrodka Kultury – p. Dariusz Skrzydlewski przedstawił informacje o planowanych 

imprezach kulturalnych. Cyklicznie raz w miesiącu odbywać będą się spektakle i spotkania 

autorskie. Zaplanowane są również konkursy, m.in.: wiedzy o książce, recytatorski, 

Zaczarowany Fortepian. W kwietniu odbędą się również XXII Ogólnopolskie Mistrzostwa w 

Tańcach Polskich Mazur. W listopadzie odbędzie się XXIII Festiwal Tańców Polskich, gdzie 

świętowany będzie jubileusz 25-lecia istnienia Zespołu Tańca Ludowego Promyki.  

Kierownik Referatu Organizacji i Informacji – p. Małgorzata Jendryczka przedstawiła 

imprezy kulturalne: obchody 60-lecia Jeziora Zegrzyńskiego, Go Green Festiwal – święto 

gminy w nowej formule, dwudniowa impreza. Pierwszego dnia odbędą się występy z gmin 

partnerskich oraz wieliszewskich Promyków, zwieńczony koncertem muzyki filmowej. 



Drugiego dnia odbędą się koncerty zespołów Ars Latrans, Sorry Boys i Grubson. W tym 

roku festiwal odbędzie się nad Jeziorem Wieliszewskim. 

Radny Rafał Donarski poprosił o informacje na kiedy zostały zaplanowane obchody 60-lecia 

Jeziora Zegrzyńskiego.  

Pani Małgorzata Jendryczka w odpowiedzi poinformowała, że 24 czerwca odbędą się 

imprezy organizowane przez PIK nad Jeziorem w Wieliszewie. Natomiast 3 czerwca odbędą 

się główne obchody w Nieporęcie.  

Ad. 5. Informacja na temat rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w roku szkolnym 2023/2024. 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański omówił projekt uchwały 

poinformował, że rekrutacja jest w toku. Na chwilę obecną wystawiono 528 miejsc, na 

dzień 27 marca 2023 r. złożonych wniosków było 442, co pozwala sądzić, że nie będzie 

problemu z zapewnieniem miejsc w przedszkolach.  

Danuta Wrzesińska poprosiła o informacje ile oddziałów przedszkolnych i dzieci będzie w 

szkole w Olszewnicy Starej.  

Dyrektor CUW – p. Jerzy Iwański poinformował, że wystawiono 34 miejsca do rekrutacji. 

Dyrektor nie dysponował dokładnymi danymi o liczbie oddziałów, oscylują w liczbie około 

4 oddziałów. Dyrektor poinformował również, że wskazań dokonywać będą na liczbę miejsc 

jaka będzie na dzień 1 września. W późniejszym terminie, jeżeli zwiększy się liczba miejsc 

w placówce i będzie możliwość to rodzice będą mogli przenieść dzieci.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska dopowiedziała, że od 1 września planowane 

jest oddanie parteru szkoły, gdzie będzie 6 sal, a od 1 października piętro gdzie będzie 7 

sal. Na parterze wszystkie sale mają być przeznaczone na potrzeby przedszkola i są 

zabezpieczone w węzeł sanitarny.  

Ad. 6. Zapoznanie komisji z kalendarzem imprez sportowych na rok 2023. 

Kierownik Referatu Sportu – p. Sławomir Jagnyziak przedstawił informacje o planowanych 

imprezach sportowych. Poinformował, że w związku z oszczędnościami odbędzie się tylko 

jedna edycja Wieliszewskiego Crossingu w dniu 2 kwietnia. W dniu 20 maja odbędzie się 

Półmaraton Zegrzyński. 30 lipca odbędzie się Ultramaraton Powstańca. We wrześniu 

planowany jest bieg certyfikowany na 5 km.  

Przewodniczący komisji poprosił o informacje odnośnie certyfikowanej piątki i czy 

planowane są jakieś zmiany przy Ultramaratonie.  

Kierownik Referatu Sportu – p. Sławomir Jagnyziak poinformował, że bieg odbędzie się po 

trasie asfaltowej w okolicach hali sportowej i urzędu. Odnośnie ultramaratonu to formuła 

będzie podobna do wcześniejszych edycji.  

Ad. 7. Omówienie potrzeb remontowych w placówkach oświatowych. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska przedstawiła potrzeby remontowe w 

placówkach oświatowych. Zaplanowane są przeglądy w placówkach oświatowych. 

Wykonane zostaną remonty, które wynikać będą z przeglądów pięcioletnich, rocznych czy 

straży pożarnej. Prace wykonywane będą w miesiącach wakacyjnych.  

Ad. 8. Sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska przedstawiła bieżące inwestycje oświatowe. 

Planowane zakończenie prac to kwiecień 2024 roku. W tym roku pozyskać częściowe 

użytkowanie budynku by wykonawca mógł przejść do starej części szkoły.  



Rozbudowa szkoły w Skrzeszewie, zakończenie planowane jest również w kwietniu 2024 r. 

Konieczne będzie przeniesienie kuchni i porozumienie się miedzy dyrektorem szkoły i 

przedszkola by dzieci miały zapewnione posiłki.  

Przedszkole w Michałowie Reginowie – wykonywany jest projekt budowlany, z początkiem 

maja br. planowane jest złożenie wniosku o pozwolenie na budowę, w zakresie 

przedstawionym radnym. 

Radny Rafał Donarski poprosił o informacje na temat koncepcji rozbudowy szkoły 

podstawowej w Wieliszewie.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że jest decyzja że bez 

środków finansowych w budżecie będzie ogłoszony przetarg na rozbudowę szkoły w 

zakresie wypracowanymi z radnymi i młodzieżą oraz dostosowanie budynku do wymogów 

PPOŻ. W tym roku miałyby być wykonane prace projektowe ze złożeniem dokumentów na 

pozwolenie na budowę.  

Radny Rafał Donarski zwrócił również uwagę na brak parkingu przy przedszkolu Little 

Smile, ponieważ auta pozostawiane są na drodze.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że zgłosi ten problem 

zarządcy terenu.  

Ad. 9. Sprawy różne.  

Nie zgłoszono.  

Ad. 10. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 17.05 Przewodniczący komisji podziękował za udział i zakończył posiedzenie.   

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji  

Anna Ziółkowska      Oświaty, Kultury i Sportu 

        Artur Miętek 

 


